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פרשת עקב

ברוך תהיה מכל העמים לא יהיה בך עקר ועקרה (ז ,יד)

הרצון לזכות בילדים משותף הוא לכל האנשים בעולם כולו, אולם בעם ישראל קיים רצון נוסף, הכרוך בו:
יודעי שמך ולומדי תורתך לשמה", והננו מייחלים שהדורות שאותם נזכה "ונהיה אנחנו וצאצאינו... כלנו 

להקים יהיו דורות ישרים ומברכים ההולכים בדרך ה'.

בהתחשב במצב הדור ובנסיונות הקשים העומדים לפתחנו מדי רגע ורגע – אין התקוות הללו פשוטות כלל
ועיקר, ודמעות רבות נדרשות מאתנו כדי לזכות בכך.

מרטיט להתבונן במבט קדשו של ה"חפץ חיים" זצ"ל על ענין זה, כפישמובא בספר "מאיר עיני ישראל":

רבי ישראל אליהו וינטרויב זצ"ל ספר ששמע מן הרבנית ויזנפלד, בתה של הרבנית זקס ע"ה, בת ה"חפץ
חיים" זיע"א, שכאשר נשאה, נגשה אל אמה ובקשה ממנה ברכה ליום כלולותיה.

האם ברכה אותה: "שיהיו לך הרבה ילדים".

"אמא", אמרה הבת, "אני רוצה ילדים טובים".

בילדים אותי  שיברך  ובקשתיו  הגדול  אבי  אל  אני  אף  נגשתי  נשואי  "ביום  לה:  ואמרה  הרבנית  נענתה 
'אבא, לו:  ואמרתי  תמהתי  ילדים'...  הרבה  לך  יתן  עולם  של  'שהרבונו  ואמר:  אותי  ברך  הוא  צדיקים. 
בקשתי דבר אחר'. ואז אמר לי אבי: 'בדור שבו אנו חיים כיום ישנה סכנה גדולה עד מאד לדור הצעיר,

אם יהיו לך הרבה ילדים, ישאר משהו מהם ליהדות...'".

מקור: הרב שלמה לוונשטיין שליט"א


